
 
 

 

  حلات طيران الشرق الاوسط بعض رعودة تأخير

  2024تموز   28 مساءل

 

 ودةع أخير  تعن    الخطوط الجوية اللبنانية  –تعلن شركة طيران الشرق الأوسط    :2024  تموز  28  فيبيروت  

 وفق الجدول التالي:  لكذ و 2024تموز    29الى صباح   2024تموز 28مساء من  الى بيروت ها رحلات بعض 

 رقم الرحلة من الى  توقيت الإقلاع السابق  توقيت الاقلاع المعدل في 29 تموز

صباحا  08:30  ME 204 لندن  بيروت 22:00 

صباحا  08:45  ME226 كوبنهاغن  بيروت 22:30 

صباحا   ME435 الدوحة  بيروت 02:50   06:00

صباحا  07:05  ME443 الدمام بيروت 20:55 

صباحا  06:10  ME431 دبي بيروت 02:15 

صباحا  06:35  ME369 جدة  بيروت 21:15 

 مدينة.  لكل المحلي التوقيت  وفق هي الرحلات *جميع

 

 . بتغيير حجزهم مجانا لمرة واحدة  كورة أعلاه  ذرا على الرحلات المحصيسمح للركاب المحجوزين 

 

  - MEA Call Center 961-01-629999مركز الإتصالات   لمزيد من المعلومات يرجى مراجعة:

callcenter@mea.com.lb    أو موفع الشركة الالكتروني     www.mea.com.lb 

 

 

 دائرة العلاقات العامة

   شركة طيران الشرق الأوسط
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Delaying the return of some of MEA flights for the evening of July 28, 2024  

 

Beirut, 28 July 2024: Middle East Airlines – Air Liban announces the delay of some of 

its return flights to Beirut from 28 July to the morning of 29 July 2024 as per the 

following schedule:  

 

 

Flight No. From  To Original Departure Revised Departure 29 JULY 

ME 204 LONDON BEIRUT 22:00 08:30 AM 

ME226 COPENHAGEN BEIRUT 22:30 08:45 AM 

ME435 DOHA BEIRUT 02:50 06:00 AM 

ME443 DAMMAM BEIRUT 20:55 07:05 AM 

ME431 DUBAI BEIRUT 02:15 06:10 AM 

ME369 JEDDAH BEIRUT 21:15 06:35 AM 

*All flights are according to the local time of each city. 

 

Passengers booked exclusively on the above flights are allowed to change their booking 

once free of charge. 

 

For more information, please contact: MEA Call Center at +961-01-629999 or email 

callcenter@mea.com.lb. You can also visit our website at www.mea.com.lb. 

 

Public Relations Department 

Middle East Airlines – Air Liban 

 


